
Zápis z jednání Rady obce Velatice 

den jednání: 31. října 2012 č. 22/2012 

 
 
Přítomni: Mgr. Jan Grolich 
 Mgr. Pavel Drozd 
 Ing. Marek Neveselý 
 Zdeněk Severa 
 Mgr. Petr Pelikán 
Omluveni:  
 
 

Jednání rady zahájil starosta obce v 19:30 hodin. Jsou přítomni všichni členové rady, 
rada je usnášení schopná.  
 
Starosta obce navrhl následující program jednání: 
1. Schválení rozpočtového opatření č.5/2012 
2. Řešení víceprací MŠ 
3. Výběrová kritéria pro zápis dětí do MŠ Velatice 
4. Vzdání se odvolání proti zápisu v rejstříku 
5. Schválení výběrového řízení na administrativní pracovnici OÚ 
6. Řešení nákladů na likvidaci odpadů pro rok 2013 
7. Řešení zákresu komunikací v areálu JZD v územním plánu 
8. Různé 
9. Závěr  
 
 

 Usnesení č. 1/22/2012 – schválení programu jednání:  
1. Schválení rozpočtového opatření č.5/2012 
2. Řešení víceprací MŠ 
3. Výběrová kritéria pro zápis dětí do MŠ Velatice 
4. Vzdání se odvolání proti zápisu v rejstříku 
5. Schválení výběrového řízení na administrativní pracovnici OÚ 
6. Řešení nákladů na likvidaci odpadů pro rok 2013 
7. Řešení zákresu komunikací v areálu JZD v územním plánu 
8. Různé 
9. Závěr  
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
1. Schválení rozpočtového opatření č.5/2012  

 
Starosta obce předložil k provedení nové rozpočtové opatření č. 5/2012 ve výši 
80.000,- Kč, kterým se zapracovávají do rozpočtu na straně výdajů zvýšené náklady 
na opravu stěny a povrchu umělého hřiště, zvýšené náklady na provoz veřejného 
osvětlení, zvýšené náklady na likvidaci odpadu z kontejnerů a náklady na územní 
studii pro lokalitu P2. tyt výdaje jsou řešeny na straně výdajů vypuštěním položky 
příspěvku na TJ Sokol, přesunutím nákladů na likvidaci komunálního odpadu na 
likvidaci tříděného odpadu a dorovnány jsou výdaje zvýšeným příjmem z DPH.     
 
Usnesení č. 2/22/2012 – Rada obce schvaluje provedení rozpočtového opatření  
č. 5/2012 v celkové výši 80.000,- Kč.    
 



Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

  
 
2. Řešení víceprací MŠ 
 

Starosta obce informoval radu obce o tom, že společnost Vanto předložila upravený 
rozpočet víceprací, který představuje celkovou částku 467.686,- vč DPH. Z této částky 
bude odečtena smluvní pokuta ve výši 160.000,- Kč a fakticky hrazené vícepráce tedy 
budou představovat cca 10% původní ceny díla. 
Starosta uvádí, že tuto částku považuje za přijatelnou, pouze by ji snížil na rovných 
460.000,- Kč, protože tuto částku je obec schopna z rozpočtu uhradit bez 
rozpočtového opatření. 
Dále informoval, že dnes byla provedena kontrola vad a nedodělků a bylo zjištěno, že 
řada nedodělků ještě není napravena, a proto je nezbytné, aby nejdříve byly 
dokončeny tyto práce a až následně byla uhrazeny vícepráce.  
Místostarosta uvedl, že obec má zádržné, které může využít na opravu vad a  
nedodělků. Navrhuje tedy, aby v případě, že vady nebudou odstraněny ani 
v dodatečném termínu, byly vady odstraněny z financí ze zádržného a vůči Vanto 
stavby byla uplatněna smluvní pokuta. 
Starosta navrhl, aby dalším termínem pro odstranění vad byl 14.11.2012, kdy bude 
opět zasedat rada.   
  
 
Usnesení č. 3/22/2012 – Rada obce schvaluje vícepráce na rekonstrukci MŠ Velatice 
ve výši 460.000,- Kč vč. DPH a schvaluje dodatečný termín pro odstranění všech vad a 
nedodělků na 14.11.2012.    
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
3. Výběrová kritéria pro zápis dětí do MŠ Velatice 
 

Starosta obce předložil radě navržená kritéria pro příjem dětí do MŠ Velatice 
v dodatečném zápise, která byla ředitelkou MŠ navržena následovně: 
1. Zákonné kritérium: Předškolnímu vzdělávání jsou v souladu s §34 odst. 4 

školského zákona   přednostně  přijímány děti v posledním roce před zahájením 

školní docházky (tj. děti, které v období od 1. 9. 2012 do 31. 8. 2013 dosáhnou 6 

let věku a děti s odkladem školní docházky).        100 

2. Trvalý pobyt ve Velaticích, dítě skutečně žijící ve Velaticích       10 

3. Zaměstnání zákonných zástupců. Zákonní zástupci jsou ke dni nástupu dítěte do 

MŠ zaměstnáni nebo chtějí nastoupit do zaměstnání ke dni nástupu dítěte do MŠ 

– nejpozději do 30. 6. 2013     2 

4. Rodiče nepobírají ke dni nástupu dítěte do MŠ (nejpozději do 30. 6. 2013) 

rodičovský příspěvek      5 

5. Pravidelná celodenní docházka dítěte do MŠ   8 

6. Děti narozené od 1. 9. 2007 do 30. 9. 2008    7 



7. Děti narozené od 1. 10. 2008 do 30. 9. 2009   6 

8. Děti narozené od 1. 10. 2009 do 31. 12. 2009 (k 30. 6. 2012 dovrší 3 let věku) 

                      1 

9. Děti, které k 30. 6. 2012 nedosáhnou 3 let věku   0 

10. Nástup dítěte do MŠ od 2. 1. 2013     5 

11. Dítě má v MŠ staršího sourozence, který bude pokračovat v docházce do MŠ nebo 

se hlásí sourozenci-dvojčata.      3 

P. Drozd poznamenal, že z navržených kritérií vyplývá, že přespolní dítě může při získání 
několika zvýhodněných kritériích při zápisu přeskočit dítě z Velatice, a proto navrhuje 
posílat kritérium bydliště ve Velaticích např. na 50 bodů. 
M. Neveselý uvedl, že s tímto názorem souhlasí, protože MŠ byla postavena z prodeje 
velatických pozemků a nemělo by se tedy stát, aby další kritéria kritérium bydliště ve 
Velaticích převážila.. 
 
 
Usnesení č. 4/22/2012 – Rada obce bere na vědomí navržená kritérium a doporučuje 
ředitelce MŠ, aby bylo bodově posíleno kritérium bydliště ve Velaticích.    
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
4. Vzdání se odvolání proti zápisu v rejstříku 
 

Starosta obce předložil radě návrh, aby rada souhlasila s tím, že se obec jako 
zřizovatel MŠ Velatice vzdala práva na odvolání proti zápisu zvýšení kapacity v MŠ ve 
školském rejstříku, aby se mohl dodatečný zápis vyhlásit hned a nemuselo se čekat 
dalších 15 dní. 
 
Usnesení č. 5/21/2012 – Rada obce schvaluje vzdání se práva na odvolání proti zápisu 
zvýšení kapacity v MŠ ve školském rejstříku.    
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
5. Schválení výběrového řízení referenta/tku OÚ 
 

Starosta obce předložil radě návrh na vyhlášení výběrového řízení na novou 
administrativní sílu na OÚ Velatice, protože se administrativní zátěž OÚ stále navyšuje a 
samotné vedení účetnictví je práce na plný úvazek. Bylo by tedy vhodné zajistit 
alespoň na částečný úvazek další administrativní sílu, která by měla na starosti: 
- vedení spisové služby 
- evidenci pošty 
- evidenci majetku 
- vedení a účtování pokladny 
- správa pohledávek 
- vybírání a správa místních poplatků 
- ověřování podpisů 
- obsluhu služby Czech POINT 



- obsluhu datové schránky 
- obsluhu webových stránek 
- vedení úřední desky  
- další administrativu a úklid. 
Starosta dále dodal, že v aktuálním rozpočtu jsou dostatečné rezervy vy výdajích na 
provoz OÚ, takže nebude nutné v dalším roce tyto výdaje zvyšovat i v případě, že 
bude nový pracovník přijat na poloviční úvazek. 

 
Usnesení č. 6/22/2012 – Rada obce schvaluje vyhlášení výběrového řízení na pozici 
refernt/ka OÚ Velatice s polovičním úvazkem.   
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 
 
 

6. Řešení nákladů na likvidaci odpadů pro rok 2013 
 
Starosta obce předložil radě novou nabídku na zajištění likvidace odpadů od 
společnosti SITA na rok 2013 s tím, že veškeré položky byl poníženy a byly konzultovány 
další možnosti snížení nákladů na likvidaci odpadu, a proto od příštího roku bude 
možné pořídit více nádob na tříděný odpad, zajistit i třídění papíru a přesto by celkové 
náklady neměly přesáhnout letošní náklady. 
Starosta navíc navrhl, aby se kontejnery na plasty a papír rozdělily alespoň na dvě 
místa, aby byly lépe dostupné. Jako nové místo navrhuje přilehlou část k silnici při 
vjezdu do ulice Nová. 
 
 
Usnesení č. 7/22/2012 – Rada obce schvaluje zajištění likvidace odpadu dle nové 
nabídky společnosti SITA.  
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
7. Řešení zákresu komunikací v areálu JZD v územním plánu 
 

Starosta obce předložil radě připomínku p. Hlučky k zákresu veřejných účelových 
komunikací v návrhu územního plánu v oblasti bývalého areálu JZD, kde tyto nejsou 
vůbec zakresleny. 
Starosta informoval radu obce o tom, že tuto záležitost konzultoval s projektanty ÚP a 
jedná se o to, že hlavní komunikace v bývalém JZD byla zakreslena dle požadavku 
obce jako návrh na budoucí místní komunikace, ale nesprávně projektanti vypustili 
zákres aktuální účelové komunikace. Toto bude napraveno tak, že hlavní komunikace 
v bývalém JZD bude označena jako účelová a zároveň jako návrh do budoucna na 
místní komunikaci. 
Komunikace ve zbylé části dané oblasti jsou řešeny územní studií, která se po 
schválení územního plánu stane součástí územně plánovacích podkladů a bude se 
tedy vycházet z této studie. 
 
Usnesení č. 8/21/2012 – Rada obce schvaluje řešení zákresu komunikací dle popisu 
starosty.   
 
Hlasování: 
Pro: 5   proti: 0   zdržel se: 0 

 
 
 



8. Různé 
 
Z. Severa se dotázal na platební morálku nájemce hospody. 
Starosta informoval, že v současné době je několik dlužných částek, které ještě nebyly 
uhrazeny a které představují nemalou částku a nájemci byl zaslán přehled dlužných 
částek s výzvou k úhradě. Pokud nebude uhrazena přiměřená část dlužných částek 
do následujícího jednání rady, bude potřeba tuto záležitost řešit.  
 

9. Závěr 
 
Jednání rady ukončil starosta obce ve 20:50 hodin. 

 
Zápis byl vyhotoven dne: 5. 11. 2012 
 

Starosta Místostarosta 
 
 
 

___________________ 
Mgr. Jan Grolich  

 
___________________ 

Mgr. Petr Pelikán 
 


